
GS Avdelning 14 Mellannorrland  

Årsmöte 

Protokoll 

Sundsvall 2019-04-13 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Daniel Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

Närvarande:  

Ombud: John Nilsson, Michael Berggren, Morgan Lindgren, Jörgen Deval, Michael Kraft,  

Jan Bäckström, Elisabeth Nilsson, Niklas Andersson, Tommy Häggqvist, Emil Sellgren, Isabella 

Borgebo, Christer Ludén och Zelimkhan Ismailov 

 

Förhinder: Karin Strömgren, Tommy Arhusiander, Pär-Anders Borgebo, Marcus Edström,  

Rune Danica, Elina Ulander-Harström och Johan Sjölund. 

 

Ej närvarande: Marie Hjältman och Ida Lindström 

 

Styrelse: Agneta Norman, Mattias Tjärnström, Nils Dahlström, Timmy Landfors,  

Daniel Andersson, Göran Mikaelsson, Jerker Larsson, Maria Rollmar, Göran Molin 

 

Förhinder:  

 

Suppleanter: Bertil Johansson, Thomas Fälldin och Johan Mikaelsson. 

 

Förhinder: Melinda Hednoff 

 

Adjungerade: Carina Nilsson, Conny Matsson och Roger Johansson. 

 

Revisorer: Thomas Holmström, Gunnar Lindfors och Teresia Blomsten. 

 

Övriga: Thomas Eriksson F/P ansvarig, Markus Sundström, åhörare  

 

Valberedning: Tommy Karlsson och Krister Wallin  

 

Förhinder: Seth Hallestam 

 

Daniel informerade om organisationen hur den är uppbyggd. En fråga om hur vi ska få fler folk 

till regionmötena där avdelningen vill få lite input hur vi ska göra. En genomgång av vad som 

gäller när man är repskapsombud. 

 

§ 2 Kallelse till mötet 

Kallelse har gått ut till ombuden via post samt på vår hemsida och FB. 

Årsmötet godkände att mötet var behörigen utlyst. 

 

 

§ 3 Parentation 

Parentation hölls för våra avlidna medlemmar under 2018. 

 



§ 4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 5 Ombudsupprop 

26 röstberättigade samt 11 utan rösträtt. 

 

§ 6 Praktiska frågor 

Roger berättade vad som gäller för lunch och kvällen med middag och show. 

Göran berättade om reseersättning bilersättning 34 kr/mil, och om någon har förlorad 

arbetsförtjänst. 

Respektive betalar 900: - swish till kassören. 

 

§ 7 Val av presidium 

 a) Ordförande Roger Johansson 

 b) Sekreterare Agneta Norman 

  

§ 8 Val av justerare och rösträknare 

a) Justerare Timmy Landfors och Zelimkhan Ismailov 

b) Rösträknare Timmy Landfors och Zelimkhan Ismailov 

 

§ 9 Information från avdelningen, Avtalsrörelsen 2019-2020 

Göran Molin föredrog en presentation av avtalsrörelsen. Bil. 1. 

Avdelningen har den 29/3 lämnat in namn till avtalsdelegationerna.  

 

EU Valet 26/5 Daniel och Thomas Eriksson berättade att det är viktigt att vi röstar och röstar 

rätt. Johan Danielsson är LO:s kandidat i vår avdelning en duktig kandidat. Man kan poströsta 

från 8/5. 

 

§ 10 Verksamhetsberättelse 

Rådsansvariga föredrog sin verksamhetsberättelse  

Thomas Eriksson föredrog facklig/politiska berättelse. De är bara två nu men tar gärna emot fler 

som vill vara med i det viktiga arbetet. De har gjort mycket i LO när de har haft aktiviteter. 

 

Johan Mikaelsson föredrog ungdomsrådets berättelse. De har haft en ungdomsutbildning med 14 

ungdomar som gick 2018. 20-22 maj kommer de att köra en ungdomsutbildning igen. 

 

Jan Bäckström föredrog försäkringsrådets berättelse Bertil är inte ansvarig längre utan det är 

Janne nu. De jobbar för att få fler försäkringsrådgivare på arbetsplatser.  

 

Timmy Landfors föredrog värdegrundsrådets berättelse. Rickard lämnade rådet i april så Timmy 

är nu ansvarig. Timmy var ner till Stockholm på pride. I Ö-vik var Timmy och Markus med. De 

kan vara med på andra utbildningar och berätta om värdegrundsrådets arbete. 

 

 

Mattias Tjärnström föredrog arbetsmiljörådets berättelse. De har vara lite ont om folk i rådet. 

Det saknas även RSO som kan vara ute. Henrik Sahlén hoppade av och Mattias blev ansvarig. 

 

Daniel Andersson föredrog informationsrådets berättelse. Bjud gärna in fler medlemmar till 

instagram och facebook. Vi vill även ha in reportage till bladet och inlägg på instagram och FB. 



Jerker Larsson föredrog studierådets berättelse. Det är bara Jerker och Sven kvar i rådet. 

Avdelningen är bäst på att utbilda medlemmar i förbundet. Vi måste utnyttja LO:s utbildningar 

och även ABF:s. De har en egen mailadress: studieradet.gs.avd14@gmail.com dit kan man skicka 

in tips och frågor. Det finns en FB sida som heter Fackliga Studier som man kan gå med i. 

 

Daniel Andersson föredrog facklig närvaro berättelse Förbundet har bestämt att FN ska byta 

namn till Uppsökeri. Vi måste få in lönerevisioner från klubbarna till avdelningen så det blir 

registrerat. 

 

Daniel Andersson föredrog mentorernas berättelse. Det har även varit träff för ordförande på 

klubbarna för att få information och träffa mentorerna.  

 

Roger Johansson föredrog medlemsaktiviteter. Avdelningen har genomfört det som har gått att 

genomföra. 

Årsmötet beslöt att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

 

§ 11 Ekonomi 

Inköp av bil till Conny vi leasade bilen istället för att köpa bilen som vi bestämde på repskapet i 

november. 

Årsmötet beslöt att godkänna den förändringen att vi leasar bilen istället för att köpa den. 

 

§ 12 Ekonomisk berättelse 

Kassör Göran Molin föredrog den ekonomiska berättelsen. Resultatet blir -274 787:-   

Årsmötet beslöt att lägga berättelsen till handlingarna. 

 

§ 13 Förslag godkännande av verksamhet/ekonomisk berättelse 2018 

Årsmötet beslöt att godkänna verksamhet- och ekonomiska berättelsen. 

 

§ 14 Revisorernas berättelse 

Gunnar Lindfors föredrog revisionsberättelsen. 

Årsmötet beslöt att godkänna berättelsen. 

 

§ 15 Ansvarsfrihet 

Roger Johansson föreslog årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 

Årsmötet beslöt att bevilja ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2018 för styrelsen. 

 

§ 16 Val 

Valberedning. 

Krister Wallin föredrog valberedningens förslag. 

 

Ordförande 2 år Göran Mikaelsson  

Övriga nominerade Daniel Andersson 

Sluten omröstning personval Daniel 11 röster Göran 14 röster 

 

Fyllnadsval 1 år Daniel Andersson 

 

Studieansvarig 2 år Jerker Larsson 
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Styrelseledamot 2 år Mattias Tjärnström 

             Bertil Johansson 

             Timmy Landfors 

Övriga nominerade  

Markus Sundström 

 

Styrelsesuppleant 2 år Thomas Eriksson 

                               2 år Janne Bäckström 

                               2 år Nils Dahlström 

Övriga nominerade  

Markus Sundström 

 

Revisorer 2 år Gunnar Lindfors 

   Teresia Blomsten  

 

Revisorssuppleant 2 år Per Hendriksson 

    Ewa Lögdberg  

 

Förbundsmötet 2 år  Göran Molin 

            Göran Mikaelsson  

 

Fyllnadsval förbundsmötessuppleant 1:a 1 år Timmy Landfors 

 

Fyllnadsval förbundsmötessuppleant 2:a 1 år Thomas Fälldin 

 

Årsmötet beslöt enligt förslagen. 

 

§ 17 Valberedning 1 år  

Krister Wallin, Seth Hallestam, Bob Jonsson, Christian Häggkvist och Hans Nylén  

Årsmötet beslöt enligt förslaget samt att Krister Wallin är sammankallande. 

 

§ 18 Snabbutredningen 

Roger Johansson informerade om att en grupp på förbundet har kommit med ett förslag att vi 

bara ska vara 8 avdelningar. Enligt dem så ska avdelning 14 och 15 slå ihop och kontoret skulle 

ligga i Skellefteå.  

Förslag till årsmötet att styrelsen får mandat att ta beslut i frågan om att gå ihop med en annan 

avdelning eller inte. 

Årsmötet beslöt att styrelsen får mandat att ta beslut i frågan. 

 

§ 19 Motioner och yttranden 

Fanns inga 

 

§ 20 Övriga frågor  

Jan Bäckström lyfte frågan att vi måste jobba mer aktivt för att få in fler kvinnor i styrelse och på 

repskap. 

 

§ 21 Avslutning 

Roger Johansson tackade för förtroendet att leda mötet. 

 



 

 

Protokollförare: 

Agneta Norman 

 

 

 

Mötesordförande: 

Roger Johansson          

 

 

 

 

Justerare     Justerare 

Timmy Landfors      Zelimkhan Ismailov 


